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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:991 Digitaliseringen

I en alltmer digitaliserad vardag är både ökad mobiltäckning och utbyggnaden 
av fibernät viktigt för företagsamheten, utvecklingen och tillväxten – en 
förutsättning för att hela Sverige ska kunna leva. 

Kopparnätet lever som bekant inte upp till framtida behov på grund av 
driftsäkerhet. Trots att det inte finns några andra alternativ släcks kopparnätet 
ned på flera orter i Sverige. Post- och telestyrelsen rapporterade att det i maj 
förra året fanns ca 300 hushåll och företag i Sverige som saknar tillgång till 
internet med en hastighet på 10 megabit per sekund. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

I dagarna trädde ett nytt bidrag i kraft, men vad avser statsrådet att vidta för 
åtgärder utöver detta för att försäkra sig om att fler företag och enskilda har 
möjlighet att få en bra uppkoppling oavsett var i landet man bor eller verkar? 

………………………………………

Ann-Britt Åsebol (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-09
Besvaras senast
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